
OVERWEGING HOOGFEEST VAN PASEN, ST. BONIFATIUSPAROCHIE, 

ALMERE, 9 APRIL 2023 (Gen. 1,1-2,2; Gen. 22,1-18; Ex. 14,15-51,1 en Mt. 28,1-10)(A)  

 

Goede Vrijdag, een dieptepunt. Jezus werd veroordeeld en hij wordt als een boosdoener 

gekruisigd. Zijn leerlingen waren gevlucht. Wat zou er overblijven van wat Hij gedaan had en 

verkondigd?  Zou het zijn: dood is dood, over en uit? 

 

Dood, over en uit. Dit is het antwoord dat je kan horen bij de vraag: ‘Wat na de dood?’. 

Christenen vieren echter het paasfeest. De boodschap van Pasen betekent voor een christen 

dat hij gelooft dat Christus de dood heeft overwonnen en dat wij zullen leven na de dood. Een 

christen belijdt dat de dood niet meer het einde is. Zij zijn mensen van hoop en weten zich 

geroepen om hier op deze aarde mee te werken aan verrijzenis en leven. 

  
Over verrijzenis spreken en ernaar handelen is niet gemakkelijk. De taal erover lijkt de 

hedendaagse mens te verlammen.  Daarom zwijgen wij meestal over de verrijzenis in plaats 

van erover te getuigen. En er was toch al een lichtpuntje op de avond van Goede Vrijdag. Hij 

die als een boosdoener gekruisigd werd, kreeg toch een eervolle begrafenis. Het waren niet de 

gieren die het laatste werk moesten doen om het dode lichaam te doen verdwijnen.  

 

De graflegging is de veertiende statie van de kruisweg. Jezus is gestorven en begraven. Hij is 

de weg van de menswording ten volle gegaan. Maria Magdalena is volgens de evangelist 

Matteüs op de paasmorgen samen met een andere Maria naar het graf gegaan. Toen Jezus op 

Golgotha stierf, stonden zij daar op een afstand toe te kijken.  Zij waren de eerste op die 

paasmorgen. Maria Magdalena is de eerste die daar de boodschap hoort dat Jezus verrezen is 

en niet meer in het graf is. Zij is de eerste die dit aan de apostelen gaat vertellen. De twee 

vrouwen hebben het moment van de verrijzenis niet gezien. Niemand trouwens. Ze hebben 

minder gezien dan wat schilders ervan hebben geschilderd en wat beeldhouwers ervan hebben 

weergegeven.  

 

Volgens Marcus was ook Salome bij hen en hadden ze welriekende kruiden gekocht om Jezus 

te balsemen. En volgens Lucas waren er nog meer vrouwen met Maria Magdalena bij het 

graf.  De schrijver van het vierde evangelie vermeldt enkel Maria Magdalena die al vroeg op 

de Paasochtend bij het graf was. Hoe dab ook is zij is bij alle vier de evangelisten de eerste 

om aan de apostelen te melden dat Jezus niet meer in het graf is. Volgens het vierde evangelie 

heeft Maria Magdalena daar een verschijning van Jezus, van wie ze dacht dat het de tuinman 

was. Maria Magdalena is hoe dan ook de eerste gezondene om de Verrijzenis te 

verkondigen.  Een vervelende zaak voor de apostelen, die niet present waren. Maria 

Magdalena is zodoende apostel van de apostelen. Verkondiging heeft immers veel te maken 

met liefde en nieuw leven. 

 

Zij die Hem beminde toen Hij leefde, heeft Hem gezien toen Hij stierf op het kruis. 

Zij heeft Hem gezocht toen Hij in het graf lag en Hem als eerste aanbeden toen Hij uit de 

doden was opgestaan. En Hij heeft haar de eervolle taak gegeven apostel te zijn voor de 

apostelen opdat de blijde boodschap van het nieuwe leven  de uiteinden van de wereld zou 

bereiken. 

 

Sinds Pasen zeggen de volgelingen van Jezus dat Hij leeft. Wij danken dus heel veel aan 

Maria Magdalena, de vrienden van Jezus, aan de apostelen en zijn eerste volgelingen. Vanuit 

die overtuiging dat Jezus leeft, is het evangelie geschreven en daardoor steekt al zoveel 

paasgeloof in het evangelie zelf. Het evangelie is het verhaal geworden van een Levende. 



Voor christenen is de zondag de eerste dag van de week!  Elke zondag vieren wij Pasen  

Zijn Verrijzenis is geen feit uit het verleden; zij is een kracht tot leven nu! Waar alles dood 

lijkt, verschijnen opnieuw kiemen van nieuw leven. Het is een kracht zonder weerga.  En het 

is waar dat het vaak lijkt of God niet bestaat: wij stellen vast dat onrechtvaardigheid, 

boosheid, onverschilligheid en wreedheid niet afnemen. Maar het is ook zeker dat in de 

duisternis altijd iets nieuws begint te ontkiemen, dat vroeg of laat vrucht zal dragen.  

 

Blijven wij, ook in deze moeilijke tijden van oorlog, onzekerheid en verandering zeggen: 

‘Christus, verrezen op Pasen, Hij is een bron van hoop, ja onze enige hoop’.  

Zalig Pasen. 

 


